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Protokoll från styrelsemöte - Nissans Vattenråd, 2024-06-05 

Plats: Statkrafts anläggning i Laholm 

 

Närvarande: 

 Christer Gustafsson, Gnosjö kommun 

 Bengt-Göran Ericsson, Gislaveds kommun 

 Sofia Yngstrand (SY), Halmstads kommun 

 Annika Svensson, Halmstads kommun 

 Conny Jönsson, Halmstads kommun 

 Bo Wahlen, Hylte kommun  

 Sven-Olof Andersson, Tranemo kommun 

 Marie Montan, LRF 

   

§ 1 Godkännande av dagordning och val av justerare 

 Dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 

 Val av justerare: Bengt-Göran Ericsson 

 

§ 2 Föregående protokoll 

 Beslut: Inga tillägg görs till föregående protokoll, vilket läggs till handlingarna.  

 

§ 3 Handlingar till årsstämma samt förslag till: 

 Valberedning – Elisabeth Tullander och Lars Larsson (ordförande) 

 Fastställande av avgifter – oförändrat 

 Eventuella arvoden - oförändrat 

 Arbetsprogram/verksamhetsplanering, se:  

Verksamhetsplanering 2024.pdf (vattensamverkan.se) 

  

https://nissan.vattensamverkan.se/content/%C3%85rsm%C3%B6te%202024/Verksamhetsplanering%202024.pdf
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 Handlingar som skickats ut inför årsstämman är: 
 Resultat- och balansräkning 

 Revisionsberättelse 

 Budgetförslag för 2024 

 Verksamhetsberättelse 

 Förslag till verksamhetsberättelse, verksamhetsplanering samt budget 
 redovisas på mötet och styrelsen beslutar att godkänna förslagen. 
 Vidare beslutar styrelsen att förslag till valberedning, avgifter och arvoden kan 
 tas upp för beslut på stämman. 
 
 
§ 4 Aktuella frågor 

 Konferensplanering  

Konferensen planeras till den 18 oktober 2024 i Hestra. Planering pågår och lokal på 

upp till 70 personer är bokad.  

Styrelsen fick se ett preliminärt schema för dagen och uppmanas att komma med 

input på bra föreläsare med koppling till Nissan och gärna kalkning. Dagen kommer 

även innehålla kalkning med båt och helikopter i fält. 

Möjligen till anmälan finns nu på webben:  

Nissans vattenråd - Nissans vattenråd - vattensamverkan.se 

Room for water 

Forskningsdelegationen med koppling till kommande projekt med Nissan som 

fallstudie har varit i avrinningsområdet och rekat samt skaffat sig lokal information 

om området. Gunnel som är forskningsledare på VTI (Statens väg och 

transportforskningsinstitut) hälsar att hon sannolikt kommer bjuda in deltagare från 

vattenrådet till möte någon gång i höst. 

Lova-projekt och förändringar 

Sweco redovisade projektet översiktligt och föreslog följande förändringar: 

- Vattendragsvandringar ”istället för” markägarkontakter 

- Förläng projekttiden om vattendragsvandringar ska kunna genomföras 

- Mandat att skruva på tidfördelningen 

- Dela preliminära resultat med länsstyrelsen 

Styrelsen beslutar att föreslagna förändringar kan genomföras såvida projektbudget 

inte överskrids och länsstyrelsen godkänner en senare slutredovisning. SY kontaktar 

länsstyrelsen gällande förlängd tid till den 31 december 2024. 

 

 

https://nissan.vattensamverkan.se/


  2024-06-05 

 

§ 5 Mötets avslutning och kommande möten 

 Onsdagen den 21 augusti 

              Onsdagen den 23 oktober (preliminärt ändras denna tid pga. kalkningskonferensen) 

  

 

Christer tackade för ett bra möte och avslutade mötet! 

Vid pennan Sofia Yngstrand, Samordnare 

 

 

 

 

 

Justerare: 

 

 

 

 

_________________________  _________________________ 

Christer Gustafsson    Bengt-Göran Ericsson 

Gnosjö kommun    Gislaveds kommun 


